
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Blicherskolen 

Mødested: Personalerummet 

Mødedato: 20-03-2023 kl. 16.30-18.30 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter 

Niels Christian Risgaard Jacobsen 

Mette Vammen Fleron 

Ditte Kirstine Dalgaard Schneider 

Steffen Kjøge Christensen 

Søren Frost Staal (afbud) 

Mette Damm Kaspersen Kirk 

Thomas August Kühl-Rasmussen 

Medarbejderrepræsentanter 

Morten Edelgaard Sønderholm 

Lars Scheel Andersen 

Elevrådsrepræsentant 

Andreas Yde Laursen (afbud) 

Ledelsesrepræsentanter 

Grethe Mortensen (afbud) 

Pia Moltzen 

Majken Høgh (referent) 

1. Opfølgning på sidste møde 

 

2. Invitation til møde med SPIK om hallen (bilag) Niels, Thomas og PM tager  

møde med SPIK med Lars Meier 

 

3. Invitation til møde med Lise Lotte Leervad Larsen, formand for 

Skoleudvalget (bilag) Mette F. og Niels deltager i mødet. 

 

 

4. Årsberetning. Gennemgået og godkendt 

 

5. Pricip: Arbejdsfordeling og skemalægning (bilag) Godkendt i bestyrelsen. 
Tilføjes at klassepædagogen fortsætter med klassen i på mellemtrinnet med 
3 lektioner om ugen. Det tilstræbes at klassepædagogen også er med i 
overgangen til overbygningen og har lektioner i 7 årgang.  

               Vigtigt at orientere forældrene om det. 
Ændres til:  

Prik 4 ”der undervises i fagene i faglokalerne” 

Prik 7 retttes til: mellemtrinnet og ikke overbygningen. 



 

6. Timefordelingsplan. Orientering omkring timefordelingsplanen og hvordan 

den arbejdes med. Det endelige skema lægges d. 8. maj. Godkendt 

  

7. Orientering om APV. Skolen har fået nogle fine resultater tilbage. Positive 

tilbagemeldinger. Høj svarprocent. Indsatsområder:  

1. Tillid og trivsel og samarbejde på arbejdspladsen. Ligger højest i Randers 

kommunes skolevæsen. Arbejde med hvordan vi fortsat ligger højt. 

2.  Balance mellem arbejdsliv/ privatliv.  

3.  Kommunikation/ forrådelse. Fokus på at have en god tone både blandt 

børn, forældre og fra forældre til personalet. 

4.  Støj og indeklima. Hvornår kommer der penge til forbedringer? Løbende 

fokus på hvordan vi får støjen ned. 

 

8. Bygningstilstand Punkt udsættes  

 

9. Orientering fra: 

- Skolen. Gang i planlægning til næste skoleår. Har været igennem alle 

MUS.  Elevtal er faldende. Får ikke tildeling til ekstra store klasser som 

vanligt. Udfordring med kommende 9 årgang som er 3 delt, vi får ikke 

tildeling til 3. klasser. Vil muligvis komme ud med et mindre underskud. 

Skolefesterne har alle været vellykket. De har været dyre at afholde, så 

der er kommet et mindre underskud.  

Danmarksindsamlingen var også et hit på skolen. Forskellige aktiviteter. 

Der blev samlet omkring 10.000,- kr ind.  

Ansat ny lærer. 

 

- SFO. Testsfo for ny planlægningssystem ”SFO fritid” i Subit. Afholdt MUS 

med personalet. Skemalægning går i gang i begyndelsen af maj mdr. 

Førskolen er startet med 45 børn og 8 personaler efter retningslinjerne 

omkring minimumsnormering i børnehaverne. 

 

- Elevrådet.  Intet nyt. Elevrådet har ikke afholdt møde siden sidst 

 

- Skolerådet. Ikke så meget nyt. Ungdomsskolen blev præsenteret af 

Yvonn. På skolen er der ungdomsklub 2 aftener om ugen. Randers 

ungdomsskole har lokaler man kan låne til klasse arrangementer.  

Idrætslærer foreningen udbyder aktiviteter engang imellem for Randers 

skolerne. 

 

 

10. Punkter til næste møde. 23. maj.  Hvordan fungere det med specialklasser/ 

mellemrumstilbud på skolen 

11. Eventuelt. Spørgsmål omkring SSP. Der er corona årgange der er gået glip af 

”social pejling” møder  (7 klasserne). 



- Det er en skam at suppleanter ikke har kunnet deltage i 

bestyrelsesmøder. 

 

 

12. Rundvisning i SFO – udsættes til næste gang 

13. Genbesøg i Afd. 3 – udsættes til næste gang 

 


